
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
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                    GRAD RIJEKA 
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KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-12 

Rijeka,  14. 3. svibnja 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK SA ZBORA GRAĐANA MO SRDOČI 

1. Preregulacija prometa u Ulicama Kurirski put – Tonžino – Markovići  
 

zbor  MO Srdoči održan je 3. svibnja 2022. godine, s početkom u 18:30 sati na lokalitetu raskrižja ceste 
D233 i Ulice Kurirski put, u Rijeci. 
 
Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Ostali nazočni:                        

 Ana Tomljanović, Rijekaplus doo 

 Azra Benčan, Rijekaplus doo 

 127 građana MO Srdoči 
Zbor je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 

 
DNEVNI RED: 

1. Preregulacija prometa u Ulicama Kurirski put – Tonžino – Markovići  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po točki 1. Preregulacija prometa u Ulicama Kurirski put – Tonžino 
– Markovići. Prijedlozi preregulacije spleta ulica Kurirski put – Tonžino – Markovići u 4 varijante 
prikazuju jednosmjernu preregulaciju koja bi od Kurirskog puta išla u smjeru sjevera.  
Kaže da su građani reagirali na poslane prijedloge preregulacije te tražili da se stave stupići ispod 
volte kod Markovići 18 čime bi se obustavio promet ispod volte ove kuće jer navode stanovnici često 
vozači sa dostavnim automobilima ili kombijima zapnu (zabiju se)  za nisku voltu. Benčan iz 
Rijekaplusa izlaže da je varijante broj 2 najbolja za prometovanje. Stanovnici traže usporivače prometa 
kod Markovići 26 B, kaže da jednosmjerno prometovanje često rezultira povećanim brzinama 
prometovanja vozila. Kaže da je bolja preregulacija gdje se ide u smjeru Markovići prema sjeveru te da 
stanovnicima prikazane varijante 3 i 4 ne bi bile moguće zbog otežanog prometovanja kamiona KD 
Čestoća. Za riječ se javlja Ljiljana Blagojević, kaže da predstavlja dio stanovnika koji ne žele 
jednosmjerno prometovanje nego da se stavi semafor na uski dio ulice kod Kurirski put 2.  
Tihana Lenac kaže da ne želi preregulacije nego da bude kao do sada.  



Vilko Perman kaže da bi se u slučaju jednosmjernog prometovanja moralo puno kružiti i da to ne 
odgovara nikome.  
Đuro Despot kaže da mu prijedlog preregulacije odgovara no predlaže da dio trase od Kurirski put od 
kčbr 1 do kčbr 8 bude dvosmijeran. 
Zdravko Lenac kaže da bi jednosmjerna preregulacija bila problem za kamione i kaže da bi Diraki 
trebali ostati dvosmjerni. 
Branko Mihač kaže da bi jednosmjerno prometovanje bilo još gore nego sada i da bi vozači još više 
divljali predlaže postavljanje velikih usporivača prometa u Kurirskom putu. 
Edo Gradišćak predlaže da Ulica Markovići i Diraki ostane dvosmjerna te da bi to bio problem za 
kamione. 
Dragojević kaže ostavite kako jest i dodajte ležeće policajce, Tomo Delač slaže se sa gđom 
Dragojević te kaže da Kurirski put i Markovići pogotovo do boćališta trebaju biti dvosmjerni.  
Miroslav Prpić kaže da će zbog zahtjeva par kuća stotine drugih kuća ući u veliki problem ako se 
napravi preregulacija na jednosmjerno kretanje. A ulica kod Markovići 5 će postati kratica i povećati će 
se promet na ionako uskoj ulici.  
Hrvoje Krbavac kaže da su ceste preuske za dvosmjerno prometovanje te da treba uvesti 
jednosmjernu preregulaciju. Okupljeni stanovnici vrlo snažno negoduju.  
Berislav Sušanj kaže da bi jednosmjerna preregulacija bila užas, kaže ne dirajte nas samo na ovaj vrlo 
uski dio kod Kurirskog puta stavite preregulaciju ako treba. 
Sandra Mulac kaže da je stanovnicima ovog područja glava svakodnevno u torbi pogotovo koji izlaze 
sa odvojka gdje su Markovići 19 te da treba inzistirati na spoju sa Kastvom.  
Mirta Smokvina predlaže da se u Kurirski put stave usporivači prometa te prometni znak koji smjer ima 
prednost prometovanja.  
Elvio Modrušan kaže da je rješenje da se probije smjer D233 prema Rešetarima. 
Ivona Perković kaže da već sada sa Rešetara jure vozači prema dole (jug) te da su njima razbili zid. 
Edin Gosić kaže da je zavoj kod boćarije izuzetno opasan za djecu koja idu u školu jer tamo zbog 
nepropisno parkiranih automobila djeca su u opasnosti jer moraju hodati posred ceste i nemaju 
zaklona. Kaže također da zbog svakodnevno nepropisno parkiranih automobila kod boćarije 
vatrogasno vozilo ne može proći ovim smjerom.  
Miroslav Prpić kaže da su nepropisno parkirana vozila i oko kafića kod igrališta.  
 
Predsjednik vijeća daje na glasanje prijedlog da prometovanje ulicama Kurirski put – Tonžino – 
Markovići ostane u  dvosmjernom režimu prometovanja, da se postave stupići i onemogućiti 
prometovanje ispod volte kuće na adresi Markovići 18 te da se postave ležeći policajci na kritičnim 
lokacijama u sve tri navedene ulice. 
 
Zaključak: 

 Okupljeni građani jednoglasno su odlučili podizanjem ruku (sa niti jednim glasom protiv 
i niti jednim suzdržanim glasom) da ulice Kurirski put – Tonžino – Markovići ostanu u  
dvosmjernom režimu prometovanja s tim da se postave stupići i onemogućiti 
prometovanje ispod volte kuće na adresi Markovići 18 te da se postave ležeći policajci na 
kritičnim lokacijama u sve tri navedene ulice.  

 

 
 
 
 
Zbor je službeno završio u 19:33 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

 

         Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

    Ovjerovitelji zapisnika                                    
                                    
       Ivan Capan 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

                                                      Albert Matković  


